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Aşağıdaki sorularımın İçişleri Bakanı İdris Naim Şahin tarafından yazılı olarak 
yanıtlanması için gereğini arz ederim.  
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18 Haziran 2012 tarihinde eş zamanlı olarak başlatılan bakım gerekçesiyle Boğaziçi ve 

Fatih Sultan Mehmet köprülerinin trafiğe kapatılması nedeniyle İstanbullu bir aydır 

hayatında görmediği çileyi çekmektedir. 

 
Bu kapsamda; 
 

1. İstanbul Büyükşehir Belediyesi, eski Galata Köprüsü’nü onararak 9 

Temmuz’da yeniden hizmete aldı. O bölgedeki haliç geçişini rahatlatacak bu 

önlemin devreye sokulması için 3 hafta beklenmesinin nedeni nedir? 

2. Karayolları Genel Müdürlüğü, her iki köprüde bakım onarım yapacağını 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi’ne 18 Haziran öncesinde bildirdi mi? Bu 

bildirim yapıldıysa ne zaman İBB’ye tebliğ edildi? 

3. Karayolları Genel Müdürlüğü, yapmayı planladığı bakımı zamanında İstanbul 

Büyükşehir Belediyesi’ne bildirmediyse sorumluların cezalandırılması 

amacıyla herhangi bir girişimde bulundunuz mu? 


